
 

Dear Quilchena Community, 

 

Today we are launching our “Quilchena  PAC 2022 Holiday Fundraiser”  campaign.  The products are the 
same as what you would find in one of their stores, and so are the prices.  The only difference is by 
ordering through our campaign, we earn 25% from all purchases! 

These chocolates and other goodies make great gifts for the holidays as well as having on hand for your 
holiday entertaining.  

HOW TO  VIEW ONLINE CATALOGUE, PURCHASE, AND PAY ONLINE 

• Go to https://fundraising.purdys.com/1005619-96344 

• If you ordered last year, you can SIGN IN to your account as a returning customer  

• If it is your first time ordering,  you need to REGISTER as a new customer/supporter 

-Quilchena’s  group number is 37245  

Once you have set up your account, you can shop and pay for your order online.  You can also 
electronically invite friends and family so they can support our fundraiser too.      

ONLINE ORDER DEADLINE IS NOVEMBER 26th. 

ORDER PICK UP: 

All orders will be available for pick up before and after school on December 8th. 

If you have any questions or to make alternate arrangements to pick up your order, please contact: Lana 
at quilchenafundraising@gmail.com 

 

Happy Holidays! 

Thank you for supporting our fundraising efforts this holiday season, 

Quilchena PAC 

 

 



 

 

 

親愛的 Quilchena 社區， 
 
今天我們正在推出我們的 Purdys 朱古力節日活動。 

這些產品與他們商店中找到的產品相同，價格也一樣。唯一的區別是，通過

我們的活動訂購，我們從所有購買中賺取 25％。 

這些朱古力和其他產品提供了很好的假期禮物主意。 

要查看在線目錄並進行購買： 

1.訪問 https://fundraising.purdys.com/1005619-96344 

2. 我們學校團體號碼 group number 是 37245 

3.如果你係首次購買， 你首先需要註冊為 Supporter， 然後“join a 

campaign”. 

在線訂購時，請在“附加信息”部分輸入您學生的姓名和部門。設置帳戶後

，您可以通過電子方式邀請朋友和家人，以便他們也可以支持我們的籌款活

動。 

在線訂單不遲於 11 月 26 日。 

所有訂單將於 12 月 8 日 8:30 至 8:45 or 2;45 至 3:00 在學校提取。 

如果您有任何問題或疑慮，或作出替代安排接收訂單，請聯繫：Lana 

Email: quilchenafundraising@gmail.com 
 
節日快樂！ 

感謝您支持我們在這個假日季節的籌款活動， 

Quilchena PAC 

 


